
RØDOVRE KOMMUNE  

Helhedstilbuddet Skovmoseskolen 
 

Referat af Helhedstilbuddet Skovmoseskolens Skolebestyrelsesmøde 

tirsdag den 16. august 2023 kl. 17.00-20.00 

 

 

Forældrerepræsentanter:  

Camilla Valsted, Janni Frandsen, Christian Harpsøe, Lene Dietrich, Karsten Gjessing og Kim Wilde  

 

Medarbejderrepræsentanter:                                    Ledelsesrepræsentanter:  
Mette Gill og Mads Troelsø                                          Per Danielsen og Allan E. Laurents 

 

Børne- og Skoleudvalget: 

Henriette Hesselmann 

 

Afbud:  

Kim Wilde, Christian Harpsøe 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt 

 

2. Opfølgning på seneste referat: 

Ingen 

 

3. Valg af dirigent.  

Camilla. 

 

4. Sager fra forældre til Skolebestyrelsen.  

Ingen. 

 

5. Planlægning af fælles forældremøde tirsdag den 5. september fra 17.00 til 20.00 

 

Hovedpunkter: 

 Powerpoint v. Janni 

 Reklamevideo for skolebestyrelsen 

 Valg til skolebestyrelsen 

 Økonomi-Skovmoseskolen-Rødovre-Kommune 

 Forældrenetværk 

 

Camilla går ned til 0.klasse efter fælles oplæg og fortæller om aflastning. 

 

Obs på forplejning til mødet i klasserne. 

 

6. Rødovre kommunes økonomiske redegørelse for 2024 – og afledte konsekvenser for Skovmoseskolen 

Først en gennemgang v. AEL div slides, SB så videoen med borgmesteren (rk-hjemmeside).  

Frist for høringssvar næste fredag den 25. august, Janni udarbejder høringssvar.  

 



 2 

Første gang Skovmoseskolen inddrages i 3% og 2 % besparelsen.  

 

SB kom med følgende input til er høringssvar: 

 

Hvad siger de andre kommuner? 

Overhead, stiger den når der kommer besparelser? 

Hvorfor egentlig Skovmoseskolen? 

NERD rapport, må ikke blive glemt? 

München tur, kan den aflyses? 

”Sammen om Rødovre” kan det undværes? 

Vedligeholdelsespuljen? 

Skattestigning? 

 

 

 

 
 

Hvad kan vi gøre på Skovmoseskolen, afventer 2. behandling, ledelsen kommer med et spareforslag  

 

Konstituering af 2 stillinger fra 1. september til 31. december, finder løsning internt. 

 

 

7. Skolebestyrelsens videre kontakt ift. kørsel og VBT. 

 

Der arrangeres hurtigt et møde med skolechef og MOVIA, da situationen ikke er blevet bedre, se 

nedenstående mails. 

 

Mail fra VBT 11. august 2023: 
Emne: Problemer med rekruttering af chauffører 
Da vi har udfordringer med at tiltrække chauffører pga den generelle arbejdskraftmangel i Danmark, må der desværre påregnes forsinkelser i den kommende tid. 
Vi gør hvad der er muligt for at være fremme til tiden. Vi vil orientere om evt forsinkelser. 

Venlig hilsen  

VBT A/S  

  

 

Mail sendt til MOVIA d.d. fra Skovmoseskolen 

 

Vi kan kun gentage ordlyden fra den foregående opsamlinger, som skal sammenholdes med mailen fra VBT 

den 11. august, og vi anmoder om snarest et nyt møde med MOVIA, før vi tager et samlet møde med VBT 

og MOVIA. 



 3 

 

 

Det er nu 9. gang vi sender. klager fra skolen og forældre vedr. kørsel med VBT.  

Situationen er ikke blevet bedre, både fra skole og forældre, og som I kan se af klagerne, er der ikke kun 

solokørsler der er et problem. 

Vi kan kun gentage ordlyden fra de sidste mails vedr. klager: 

Situationen er uholdbar, dels bruger vi en del tid hver morgen på diverse opkald, klager og ventetid samt de 

udfordringer der er for forældrene. Skolen henstiller på det kraftigste, at MOVIA sikrer kørslen igen kan foregå 

på betryggende vis form både elever, forældre og skole. 

Igen er der har scannet en del af klagerne ind, se venligst vedhæftede fil. 

 

Både forældre og Helhedstilbuddet Skovmoseskolen finder det stadig meget utilfredsstillende, at kørslen endnu 

ikke er blevet bragt i orden. 
 

 

 

 

8. Den videre proces ift. bestyrelsesvideoen, som Kim Wilde har færdigredigeret. 

Punktet udsat, Kim W kontaktes med henblik på fremvisning af filmen til fælles forældremødet. Filmen 

kommer på Aula, senere hjemmesiden. 

 

9. Opstart Skovmoseskolen, herunder ledelsessituationen. 

2 lærere konstitueres fra vores personale, det giver ro med personer, der kender skolen.  

Konstitueringen varer 4. mdr.  

 

 

10. Meddelelser:  

Formanden:  

Formandsmøderne er ikke på plads endnu. 

 

I forbindelse med konstitueringen af den nye formand for Helhedstilbuddet Skovmoseskolen blev følgende 

aftalt. 

 Formand de næste 2 år  

 OK til dagsorden laves i samarbejde med Allan 

 OK til formandsmøder (hvis jeg kan.) 

 Dialogmøder - nej tak . 

 Trækker mig fra de andre aktiviteter fx. forældrenetværk, ekstra skriverier osv. 

 Ikke lead på temaaftener. 

  

Ledelse:  

Fredag oplæg på pædagog- og lærermøde fredag vedr. katastrofehåndtering. 

Medarbejderrepræsentanter:  

Dejligt at komme i gang igen, eleverne har glædet sig. 

 

11. Evt.  

Lejrskole planlægges i forhold til klassen. 

 

 

For referatet pd 

 

20. september og 8. november forældrenetværk v, Camilla 


